
Sammanfattning

Protokoll

Söderbärke hembygdsförening, 25 september 2023

Innan styrelsemötet samlades vi i arkivet (under Paul Erikssonmuseet) för att tillsammans se
hur läget är där.
Styrelsen beslutade att undersöka möjligheten att flytta Paul Erikssons stora skåp över till den
andra flygelbyggnaden och att undersöka om släktforskaren Ulla Lestander har möjlighet att
hjälpa oss ordna arkivalierna på ett bra sätt.
Dessutom beslutades att gå ut med en vädjan till medlemmar, privatpersoner och företag om
att bidra med pengar, stort eller smått, för restaureringen av huvudbyggnadens fönsterbågar,
via utskick och facebook.

Vidare rapporterades att:
Höst-städningen gick bra och att allt är ordnat inför vintern; pelargonerna, bryggan, vattnet,
vattenlåsen, ytterdörren och att diskmaskinen i Bagarstugan över vintern nu fått en
specialbyggd låda. som ska skydda mot frost
Aktivitetsgruppen godkänt 6 000 kr till uppdateringen av guideboken.
Berättarkvällen om Västerby gästgiveri lockade 24 gäster som kom för att titta på bilder och
lyssna på historik om gården som tagits fram av jan Engström och Kent Hahre.
Eventuellt kommer en av Paul Erikssons madonnafigurer att placeras i kyrkan.
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